
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr . Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Budapest

K/6879 .

Tisztelt Elnök Ass

címmel .

A MÁV Rt. Vezérigazgatója a 9/2003 .(IX. 05 .
utasítással rendelkezett az összeférhetetlenség
munkavállalóknak nyilatkozatot kellett tenniük sah
irányuló jogviszonyaikról, továbbá közeli hozzátarto

Több munkavállaló az Adatvédelmi Biztoshoz fordult, mert sérelmezte az utasításban
előírtakat, különösen a közeli hozzátartozók evének, lakcímének, munkahelyének,
foglalkozásának bejelentését .
Az Adatvédelmi Biztos válaszlevelében megállapíto
az összeférhetetlenség kezelését illetően és egyútt
felhívta a MÁV Rt . vezérigazgatóját (2003 . október
betartására. Az intézkedésről harminc napon belül ké
A munkavállalók az adatvédelmi törvény munkáltat
látják biztosítva, mivel a kifogásolt utasítás nem
adatlapokat továbbra is ki kell tölteni azoknak, aki
továbbá a törvénysértő módon tárolt személyes a

mert sérelmezte az utasításban

ony!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbe i választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Csillag István gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz

Mikor szüntetik meg a törvény értést a MÁV-nál?

Írásbeli választ iaénvlő kérdés

AV Ért. 36 .) VIG sz. vezérigazgatói
kezeléséről . Az utasítás szerint a
t a MÁV Rt-én kívüli munkavégzésre
óik hasonló jogviszonyairól .

a a MÁV Rt. törvénysértő intézkedését
1 tájékoztatta a munkavállalókat, hogy
yen) az adatvédelmi törvény előírásainak
tájékoztatást .
részéről történő betartását továbbra sem
lett módosítva, a bejelentésre szolgáló
ezideig még nem tettek nyilatkozatot,

atokat a MÁV Rt . nem adta vissza a



nyilatkozatot tevő munkavállalóknak, valamint a zámítógépbe rögzített adatokat nem
semmisítették meg .
Az Adatvédelmi Biztos által a hozzáforduló munka állalók részére írt levél sokszorosítva
szinte már valamennyi MÁV vezetőhöz és munkavállalóhoz eljutott, ezért érthetetlen, hogy a
MÁV Rt. vezérigazgatója miért nem teszi meg a szükséges lépéseket a törvényes állapot
visszaállítására.

Tisztelt Miniszter úr!

A kialakult helyzettel kapcsolatban - amelyről feltételezem, hogy az Ön által vezetett
minisztérium vasúti ügyekkel foglalkozó illetékesei is tudomással bírnak - szándékozik-e
valamit tenni, hogy a törvénysértések az adatvédeler_1 terén megszűnjenek, és megnyugtató
módon tisztázódjon, hogy jogosulatlanul személyes adatokat a MÁV Rt-né1 nem tárolnak .

Kérem szíves válaszát .

Budapest, 2003 . december 8 .
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